
اخبار مناظره آرام قلعه نویی- گل محمدی بعد از  جنجال

اعلام این حکم سه روز مانده به بازی پرسپولیس چه معنایی دارد!

حمیداوی: دادگاه ما را زمانی انداختند که اصلا ایران نبودیم

باشگاه  دو  عامل  مدیران  رویارویی  از  پس 
پرسپولیس و سپاهان، امیر قلعه نویی و یحیی گل 
محمدی، مناظره ای یک ساعته را روی آنتن زنده 

رقم زدند.
پس از صحبت های محمدحسن انصاری فرد 
قلعه  امیر  برتر،  فوتبال  برنامه  در  تابش  مسعود  و 
نویی روی خط آمد تا در خصوص مسائل مختلف 
اواسط بحث، مناظره  باشد. در  پاسخگوی سوالات 
قلعه  امیر  و  محمدی  گل  یحیی  بین  جذاب  ای 
عامل،  مدیران  دوئل  از  پس  تا  گرفت  شکل  نویی 

سرمربیان هم رو در رو شوند.
فوتبال  برنامه  خط  روی  محمدی  گل  یحیی 
چه  خواست  می  سپاهان  اگر  گفت:  و  آمد  برتر 
زودتر از هتل راه بیفتد و چه زودتر به زمین بیاید 
این اتفاق می افتاد .آنها می توانستند جلوه ای به 
ورزشگاه بدهند که تیمشان می خواهد گرم کند اما 
خدا شاهد است حتی من بازیکنی از سپاهان را در 
راهرو هم ندیدم. ضمن اینکه این فیلم گرم کردن 

را در هر ساعتی می توانند بگیرند.
قضیه  گفت:  همچنین  پرسپولیس  سرمربی 
خیلی مشخص است. مسئله خیلی پیچیده نیست. 
منتظر  نباید  هم  را  ساعت  نیم  آن  من  نظر  به 

می ماندیم.
میثاقی- صحبت های آقای تابش و انصاری فرد 

را شنیدیم؛ نکته ای اگر دارید در خدمتیم.
قلعه نویی- من نمی خواهم راجع به پرسپولیس 
پرسپولیس  درباره  نداریم  اصلا حق  و  کنم  صحبت 
صحبت کنیم و باید درباره اتفاقات صحبت کنیم. ما 
براساس قرار بازی آمدیم اردو را انجام دادیم و ۱۳:۴۵ 
بعضی  تابش  آقای  کردید  شلوغ  شما  لابی.  آمدیم 
کردید،  صحبت  ها  دوربین  درباره  نگفت.  را  چیزها 
برای این که قضیه برای سردار محترم ثابت شود، از 
شما درخواست می کنم فیلم های هتل را بگیرید تا 
همه چیز مشخص شود. دوربین های نقش جهان هم 
هست که نشان می دهد مال امروز بود یا دیروز. وقتی 
آمدیم لابی دیدیم شرایطی غیر عادی است و دیدیم 
تماشاگران می گویند بازی نکنید. برخلاف گفته های 
آقای انصاری فرد، تیم ها متولی بازی نیستند و میزبان 
هستند. ساعت ۱۴ با آقای تابش تماس گرفتیم، شهر 
امنیتی شده بود. خواهشم این است که آقای سردار 
یک بار دیگر بیاید روی خط تا توضیحات داده شود. 
وقتی ساعت ۱۴ به آقای تابش گفتیم، ایشان با آقای 
عظیمیان تماس گرفتند، کار به استانداری کشید. در 
استانداری با چند وزیر تماس گرفتند و کار به این 

رسید که منافع ملی است و بازی باید برگزار شود.
هم  یک  ساعت  اگر  گفتند  سردار  میثاقی- 
می گفتید می خواهیم برویم ما شرایطش را درست 

می کردیم.
قلعه نویی- شرایط در مقابل هتل عادی نبود، 
صحبت  رفتیم  فتاحی  آقای  و  کیانی  آقای  من، 
هتل  های  دوربین  پخش  با  اسناد  همه  و  کردیم 
مشخص می شود و این کلید قضیه است. بنده بعد 
از ۴۰ سال عقلم می رسد که چکار کنم که خون 
هنوز   ۳:۳۰ تا   ۲ ساعت  از  نریزد.  کسی  دماغ  از 

جمعیت بودند و بعد به یک طریقی متفرق شدند.
سردار  چیست؟  ها  دوربین  نکته  میثاقی- 
می گویند هر ساعتی می گفتند ما شرایط را عادی 

می کنیم.
که  است  این  ها  دوربین  نکته  نویی-  قلعه 
غیرعادی  بسیار  بسیار  نبود،  عادی  شرایط  شرایط 
بود. ۲-۳ سرهنگ بودند که با مردم صحبت کردند. 
من واقعیت را عرض می کنم؛ از ساعت ۲ تا ۳:۳۰ 
بود،  درگیری  احتمال  و  بود  غیرعادی  شرایط  که 
تکلیف  استان کسب  مقامات  از  رفتند  تابش  آقای 
کنند. ساعت ۳:۳۰ گفتند بروید به سمت استادیوم. 
سهیل  آقای  استادیوم.  رسیدیم   ۴:۲۵ ساعت  ما 
نشدید؟  لخت  اتوبوس  در  چرا  که  گفتند  مهدی 
می چیند  قبل  از  را  ها  لباس  تدارکات  مسئول  اما 
ها  بچه  بلافاصله  رسیدیم  که  ما  رختکن.  داخل 

رفتند داخل رختکن و شروع کردیم گرم کردن و 
آماده شدیم داخل زمین برویم. ما آنجا ذکر گفتن 

را شروع کردیم.
که  است  این  دقیقا  شما  جمله  میثاقی- 

سیامک تا داور و پرسپولیس نیامده نروید؟
آمدیم  راهرو  به  ما  آنجا  از  ما  نویی-  قلعه 
بایستد و تیم  باید جلو  قانونی می گوید داور  یک 
از  بروند.  زمین  به  بعد  و  بیایند  میزبان  و  میهمان 
نباید  بازی  آیا برای شروع  کارشناسان بپرسید که 
این  در  بروند؟  بالا  داور  و  میهمان  و  میزبان  تیم 
مملکت خیلی چیزها جابه جا می شود و قانون هم 
زیر سوال می رود. ما می گوئیم شرایط خاص بود. 
آقای انصاری فرد به من می گویند دروغگو، اما آیا 
من دیشب یک کلمه راجع به پرسپولیس صحبت 
کردم؟ ما می خواستیم از این زمان استفاده کنیم 
های  صحبت  شما  بیاوریم.  بالا  را  اولمان  نفس  و 
را  اول  دقیقه   ۱۵ گوید  می  که  ببیند  را  سروش 

پشت توپ بازی کنید.
زمین  توی  نرفتید  وقت  همان  چرا  میثاقی- 

گرم کنید؟
صحبت  شما  عزیز  میثاقی  آقای  نویی-  قلعه 
های آقای مرادی را گوش کنید؛ مگر نگفتند آقای 
فتاحی آمده و گفته که آماده شروع بازی هستیم 

ولی هر دو تیم باید به راهروها بیایند.
میثاقی- چرا در آن فایل صوتی می گویید تا 

پرسپولیس نرفته ما نرویم؟
تایید  نویی- خیلی خب. من خودم هم  قلعه 
تا  کردیم  می  گرم  توپ  با  داشتیم  ما  کنم.  می 
که  خوشحالم  من  اینکه  اول  شود.  آماده  بدنمان 
از ساعت  دماغ کسی  از  که خون  کردیم  مدیریت 
۲ تا ۳:۳۰ نیامد. آقای انصاری فرد من شما را به 
عنوان مسلمان که نه به عنوان یک مومن دوست 
دارم.  این حرف ها را نزنید که ما این فیلم را امروز 
درست کردیم. من یک عرض دیگر دارم. اگر ثابت 
اتفاقی می  شود که فیلم ها برای دیروز است چه 

افتد؟ آیا حقانیت ما ثابت می شود.
میثاقی- بله اینکه در راهرو گرم کردید ثابت 

می شوید.
هست.  هم  مرادی  جلال  آقای  نویی-  قلعه 

کرمانشانی ها معروف به پهلوان هستند.
میثاقی- آقای مرادی به من اس ام اس داده 
این نیست که بروم  ناظر  به عنوان  که وظیفه من 

و لیست بگیرم.
قلعه نویی- ناظرها قبل از هر بازی از دو تیم 
آماده  که  گویند  می  داورها  و  گیرند  می  لیست 
اعلام  مرادی  آقای  به  ما  بروید.  زمین  به  و  بشوید 
آمادگی کردیم که بازی می کنیم ولی آقای مرادی 

نیامد مراسم اول بازی را برگزار کند.
در این لحظه صحنه هایی که در آن امیرقلعه 

نویی در حال صحبت در رختکن بود، پخش شد.
قلعه نویی- شما قبلش را نشان دهید. خیلی 
یحیی.  آقای  ببینید  نداشتیم.  زمان  ما  دیگر.  خب 
شما آدم اخلاق مداری هستید ولی تعجب می کنم 

که اینگونه در مورد سپاهان صحبت می کنید. من 
باشگاه  مورد  در  اصلا  کردم،  هایی  مصاحبه  طی 
اینکه شما می  نکردم.  پرسپولیس صحبت  محترم 
گوید این فیلم )گرم کردن سپاهانی ها در راهرو( 
معلم  که  شما  از  باشد،  قبلش  یا  امروز  تواند  می 
هستید بعید است. شما می توانید در مورد حق و 
تیم خوب  به  راجع  کنید.  حقوق خودتان صحبت 
پرسپولیس صحبت کنید. خودتان می دانید که من 

چقدر شما را دوست دارم. 
کردن  صحبت  از  نویی  قلعه  هنگام  این  در 
یحیی جلوگیری کرد و از او خواست تا میان حرف 

هایش نرود. 
تیم  مورد  در  توانید  می  شما  نویی-  قلعه 
تیم  به  راجع  باید  هم  من  کنید.  خودتان صحبت 
خودم صحبت کنم. اصلا این حرف را زدم که اراده 
آقای  کنند.  بازی  که  نبود  ها  پرسپولیسی  در  ای 
یحیی ما برای مردم فوتبال بازی می کنیم و خدایی 
 ۲ آن  در  بیاید.  مردم  دماغ  از  خون  نباید  نکرده 
ساعت هر اتفاقی ممکن بود بیفتد ولی ما ۲ ساعت 

مدیریت کردیم که اتفاقی نیفتد.
قلعه نویی- به هر حال ما در این مدت مدیریت 
کردیم که خدای نکرده اتفاقی رخ ندهد. من اصلا 
به نتیجه کاری ندارم. شما به شرایط هتل ما نگاه 
تماشاگران  اگر  دارم  سوال  یک  شما  از  من  کنید. 
شما به هر دلیلی به هتل محل اقامت شما بریزند 
و از شما بخواهند که این بازی را انجام ندهید چه 

کاری می کنید؟
قلعه نویی- آقای انصاری فرد درست می گوید 
که شاید ما در بازی ۴ گل هم از شما دریافت می 
کردیم، اشکالی ندارد. شما جام بردید ما نبردیم اما 
ما روز بازی شرایطی را گذرانده ایم که من در ۴۰ 
سال حضورم در فوتبال ندیده بودم. من خودم در 
با مردم صحبت کردم. اصلا  نیم  آن یک ساعت و 
را  آنها کارشان  ندارم.  باشگاه پرسپولیس کاری  به 
با آرامش انجام داده اند و با امنیت کامل هتلشان 
را ترک کردند و هیچ اتفاقی برایشان نیفتاده است.

قلعه نویی- بنده ۴۰ سال است در این فوتبالم 
و بالا و پایین این فوتبال را دیدم و سرم برود دروغ 
وارد  آقا یحیی ما ۴:۲۵ دقیقه  نخواهم گفت. ولی 
استادیوم و در راهرو به گرم کردن مشغول شدیم و 
قصدمان چیزی جز بازی کردن نبود. بنده در آن دو 
ساعت از لحاظ روحی و روانی انقدر تحت فشاربودم 
که اصلا فوتبال برایم فراموش شده بود. فقط می 
اتفاقی برای کسی  خواستم فقط در آن دو ساعت 
نیفتند وگرنه به تمام مقدسات عالم قسم می خورم 
که سرمایه  یحیی  آقا  حالا  داشتیم،  بازی  قصد  ما 
مملکت هم هستید خواهش می کنم از این به بعد 
در مورد تیم خودتان صحبت کنید. بالاخره مردم 
شما را دوست دارند و مربی ای هستید که صاحب 
مرادی  آقای جلال  به  ما ساعت ۵  سبک هستید. 
آمادگی  اعلام  فتاحی  آقای  سرپرستمان  طریق  از 
است  قرار  وقتی  که  گوید  قانون هم می  و  کردیم 
بازی مجددا شروع شود داوران به اتفاق تیم های 

مهمان و میزبان وارد زمین شوند.
نیم  حدود  ما  میثاقی  آقای  محمدی-  گل 
با وجودی که  بودیم و  ساعت منتظر تیم سپاهان 
کردن  بازی  برای  مشکلی  هیچ  بودیم  مهمان  تیم 
اصلا  آید  می  دیر  میزبان  تیم  اینکه  و  نداشتیم 
ربطی به تیم ما ندارد و من معتقدم بازی باید همان 
ساعت ۴:۱۵ انجام می شد و تا آنجا که من سواد 
صبر  نباید  هم  ساعت  نیم  همان  ما  دارم  فوتبالی 
می کردیم. حالا تیم سپاهان که ساعت ۴:۲۵ وارد 
ورزشگاه شدند چرا همان موقع نیامدند بازی کنند؟ 
داشتند  کردن  گرم  برای  وقت  دقیقه   ۵ تا   ۴ اگر 
خب در داخل چمن ورزشگاه گرم می کردند. گرم 
کردن در چمن که از گرم کردن داخل موکت بهتر 
بازی هم برگزار می شد. ما  است و دراین صورت 
کمال همکاری را انجام دادیم و به اندازه کافی صبر 
آقای  خود  باشید  دیده  هم  خودتان  اگر  و  کردیم 
جلال مرادی ما را از داخل چمن به رختکن هدایت 

کردند.
که  بگویم  را  نکته  یک  فقط  من  نویی-  قلعه 
برخلاف  جهان  نقش  ورزشگاه  راهروی  یحیی  آقا 
می  شما  نه  و  است  بزرگ  بسیار  آزادی  ورزشگاه 
شما  به  نسبت  دیدی  ما  نه  و  ببینید  را  ما  توانید 

داریم.
بازیکن  خودتان   شما  یحیی  آقا  نویی-  قلعه 
اید، چقدر طول می کشد یک تیم  بوده  تیم ملی 
به حق هواداران  به خاطر خواسته  ما  آماده شود؟ 
استادیوم  به  دیر  بود  تماشاگر  با  بازی  که  مان 
تاثیرگذار  مسائل  این  گویید  می  چرا  رسیدیم، 
نبوده؟ این بازی برای قهرمانی بوده است. ما ۴:۳۰ 
بودیم،  بازی  آماده   ۵ ساعت  و  استادیوم  رسیدیم 
خودرو  شهر  برای  ما  بازی  است؟  بد  این  کجای 
می  دوستان  بود،  مهم  هم  استقلال  و  تراکتور  و 
توانستند مدیریت کنند. چرا این تاریخ بازی ما و 

استقلال در جام حذفی مشخص نیست؟ 
میثاقی- ولی همه بازی ها بدون تماشاگر بود.
بازی  این  گویم،  می  کلی  من  نویی-  قلعه 
جدول  بالای  برای  که  نیست  بازی  و  است  خاص 
مهم نباشد. این بازی برای چهار پنج تیم مهم بود 
ولی ما تمکین کردیم. از آقای مسعود مرادی سوال 
می  زمین  به  را  داوران   ۱٧ ساعت  نباید  آیا  کنید 

آورد؟ 
میثاقی- ولی جلال مرادی گفت آقای فتاحی 

لیستی به من نداد.
قلعه نویی- من در مورد مسعود مرادی حرف 

زدم و نه جلال مرادی.
انضباطی  کمیته  از  شما  انتظار  میثاقی- 

چیست؟ 
ما  ثابت شود  است  این  نویی- خواهشم  قلعه 
این فیلم را امروز ضبط نکردیم. فیلم های هتل را 

ببینند و بگویند آیا شرایط عادی بود؟ 
میثاقی- انتظار شما تکرار بازی است؟ 

قلعه نویی- من قاضی نیستم و فقط می گویم 
آقای جلال  ما حرف  ببینند. حرف  را  ما  فیلم  دو 
مرادی بود که گفتند آقای فتاحی ساعت ۵ گفت 
بازی هستیم. مثل همیشه هم گرم کردیم،  آماده 

آمادگی یعنی از سیم خاردار بالا برویم؟ 
میثاقی- ولی شما گفتین اول پرسپولیس وارد 

زمین بشود. 
قلعه نویی- برای اینکه می خواستیم از آخرین 

فرصت مان برای گرم کردن استفاده کنیم.
میثاقی- آقای گل محمدی نظر شما در مورد 

رای کمیته انضباطی چیست؟ 
اتفاق  و  است  مشخص  قانون  محمدی-  گل 
های بازی هم پیچیده نیست. هیچ شرایط عجیبی 
تابش  آقای  اینکه  نشود.  برگزار  بازی  که  نبود  هم 
خودش  بودند  بازی  لغو  دنبال  به   ۳:۳۰ تا  گفتند 
گویای همه چیز است. سوال آخر من این است چرا 
سپاهان به جای گرم کردن در زمین در راهرو این 

کار را کرد؟ این واقعا عجیب است.

مالک باشگاه شهر خودرو خراسان علیرغم اعتراض شدید به حکم 
کمیته تعیین وضعیت معتقد است مسئولان این کمیته نامه باشگاه 
نساجی را عینا کپی کرده و آن را تبدیل به نظر نهایی خود کرده و 

سپس علیه ما صادر کردند.
” فرهاد حیداوی، مالک باشگاه شهر خودرو خراسان دربار جرائم 
و محرومیت های این این گفت: به خودی خود فکر می کنم این یک 
حکم ناعادلانه بود که علیه ماه صادر شد و نکته عجیب این است که 
سه روز قبل از دیدار برابر پرسپولیس را به اطلاع عموم می رسانند، 
من معتقدم این حق ما، تیم ما، مشهد و مردمش نیست که به این 
ترتیب و سه روز قبل از دیدار برابر مدعی قهرمانی این حکم را اعلام 

کنند.
کردند  صادر  را  حکم  این  که  مسئول  دوستان  از  داد:  ادامه  او 
می پرسم که ملاک قرارداد یک باشگاه با یک بازیکن چه باید باشد؟ 
لیگ  سازمان  از  را  بازیکن  یک  به  مربوط  قرارداد  فسخ  من  وقتی 
میگیرم و سپس با آن بازیکن قرارداد می بندم  اما حالا میبینم مورد 
قبول نبوده به چه چیزی باید استناد کنم؟ سوال من این است که 
اگر سازمان لیگ فسخ قرارداد یک بازیکن را اعلام می کند و حالا می 
بینیم مورد قبول واقع نمی شود باشگاه من به چه چیزی برای عقد 

قرارداد با یک بازیکن باید استناد کند؟
حمیداوی درباره مبالغ اعلامی با این جرائم بالا گفت: من از همه 
یک سوال دارم و آن هم اینکه آیا تا کنون سابقه داشته بازیکنی به 
۵ برابر مبلغ قرارداد خود جریمه شود؟ این اتفاق تاکنون در فوتبال 
ایران افتاده است؟ می گویند در قانون آمده است، من کاری به قانون 

در  این  از  پیش  که  این چنینی  اتفاق  از  مورد  فقط یک  ندارم شما 
فوتبال ایران افتاده است را به من یادآوری کنید. این چنین موضوعی 

تاکنون داشته ایم؟
مالک باشگاه شهر خودرو در پاسخ به اینکه چرا در جلسه مقرر 
مستندات  تا  نکردن  پیدا  وضعیت حضور  تعیین  کمیته  توسط  شده 
خود را ارائه کنند گفت: برای من عجیب است که چرا چنین چیزی 
می گویند. روز ششم دادگاه ما بوده اما هیچ کدام از ما در ایران نبودیم 
چرا که برای برگزاری بازی ه لیگ قهرمانان از ایران خارج شده بودیم 
چطور می توانستیم در دادگاه حضور پیدا کنیم؟ پس از اعلام تاریخ 
ایران حضور  دادگاه ما به سازمان لیگ نامه زدیم که در آن روز در 

نداریم و باید با حریفان آسیایی بازی کنیم اما عملًا اتفاقی نیفتاد.
او در این باره ادامه داد :  تخلف باشگاه شهر خودرو از نظر دوستان 
مسئول این است که چرا دو بازیکن مورد نظر روز هشتم قرارداد خود 
را فسخ کردند و روز نهم با ما قرارداد بستند. آنها معتقدند که بین 
وجود  مذاکره  برای  فرصتی  و  بوده  کم  زمان  نهم  و  هشتم  روزهای 
نداشته، این در حکم به صراحت آمده است. آنها احتمالا معتقدند که 
ما پیش از این با بازیکنان مورد نظر مذاکره کرده بودیم و در نهایت 
پس از قطعی شدن فسخ با آنها قرارداد بستیم درحالیکه می بینیم 
شاید ۵ دقیقه بعد از فسخ یک قرارداد بازیکن یا مربی به عضویت تیم 

جدید خود در می آید و قرارداد جدید خود را می بندد.
حمیداوی در این باره ادامه داد: جربمه ای که برای صادق بارانی 
بریده می شود تنها ۵۰ میلیون تومان است اما برای ما و بازیکنانمان 
به  مانده  روز  از شما می پرسم سه  قرارداد!  من  مبلغ کل  برابر  پنج 

برگزاری دیدار برابر پرسپولیس محروم کردن دو بازیکن اصلی تیم و 
البته جریمه عجیب و غریبی که تعیین کردند اتفاقی کاملا عادی و 

بدون سو ءنیت بوده است؟
مالک باشگاه لیگ برتری درباره درخواست تجدیدنظر و شکایت 
به کمیته استیناف بابت رای داده شده گفت: صد در صد این کار را 
استناف که شکی وجود  به کمیته  ما  اصلًا در شکایت  خواهیم کرد 

ندارد.
حمیداوی حرف های خود را این گونه به پایان رساند: در پایان 
ببینید  را  انضباطی  کمیته  به  نساجی  باشگاه  نامه  شما  بگویم  باید 
و  کرده  کپی  را  نامه  همان  دقیقاً  نورشرق  آقای  که  میشوید  متوجه 
کرده  شهرخودرو  باشگاه  مجموعه  و  بازیکنان  علیه  حکم  به  تبدیل 

است.

بررسی علت، طرح پرسش؛
چرا استوکس به ایران برنمی گردد؟

محمد همتی
یافته اند و کسی هم  از مرخصی آنتونی استوکس می گذرد؛ جنجال استوری هایش خاتمه  ۵ روز 
درباره او نمی پرسد اما استوکس کجاست و چرا به ایران برنمی گردد؟ستاره شماره ۱۰ تیم پرسپولیس 
بازی آسیایی عملکرد خوبی داشت و در همین فاصله کوتاه، محبوبیت زیادی را نزد هواداران  در دو 
پرسپولیس پیدا کرد. به خصوص پس از بازی دربی که تاثیر مستقیمی روی گل تساوی بخش قرمزها 
داشت و به نوعی مانع از شکست تیم یحیی گل محمدی شد.بعد از بازی مقابل الشارجه، او شارجه را 
به مقصد دبی ترک کرد اما به ایران نیامد. از گل محمدی درخواست مرخصی کرد و درخواستش با 
موافقت مواجه شد؛ البته به این شرط که جمعه صبح در تهران باشد. جمعه ای که هنوز فرانرسیده 
است! پرسش اصلی پرسپولیسی ها این است که دلیل غیبت آنتونی استوکس چه بوده و او چه زمانی 

راهی تهران خواهد شد؟
* علت: کرونا؟ تشخص پیش از موعد!

نکته مهم این است که آنتونی استوکس پاسخ باشگاه پرسپولیس را نمی دهد و سرخ ها اطلاعات 
دقیقی از وضعیت این بازیکن ندارند. اما آن ها از گوشه و کنار خبر گرفته )یا حدس زده اند( که عامل 
غیبت این بازیکن، بیماری کرونا بوده و به زعم پرسپولیسی ها، او این موضوع را »بهانه« کرده است.حالا 
با این پیش فرض، باید به یک مسئله توجه کرد. مهاجم ایرلندی ۲9 یا ۳۰ بهمن درخواست مرخصی 
کرد اما اولین مورد ابتلا به کرونا که به صورت رسمی در ایران تائید شد، روز دوم اسفند بود. در واقع 
سوال اصلی این است که آیا آنتونی استوکس با اتکا به اخبار غیررسمی این ریسک را کرده تا در آستانه 
پرداخت غرامت قرار گیرد؟همچنین باید به این نکته هم توجه کرد که استوکس روزهای بعدی را در 
امارات متحده عربی گذراند. یعنی در کشوری که کرونا خیلی زود به آن جا انتقال پیدا کرد و اساسا این 
فرض که با حضور در کشورهای عراق، امارات، قطر و... که مسافران زیادی از ایران دارند، بشود از ابتلا به 
کرونا جلوگیری کرد، نظر کاملا اشتباه و سطحی است.بنابراین نتیجه این است که یا باشگاه پرسپولیس 
انتخاب کرده. در  یا آنتونی استوکس راهکار بچگانه ای را برای جدایی  در فرض خود اشتباه می کند 

هر حال هیچ بعید نیست که یک نکته اصلی، پنهان مانده باشد که قرمزها باید آن را رسانه ای کنند.
* پرسش: در قرارداد استوکس بند خاصی وجود دارد؟

مهاجم جدید پرسپولیس سال گذشته نشان داد که اگر تصمیم به جدایی داشته باشد، حاضر است 
از منفعت مالی خود هم گذر کند. حالا انصاری فرد می گوید که غیبت استوکس در ایران بین »۳ تا ۵۰ 
هزار دلار« جریمه خواهد داشت و همچنین پیش پرداخت سرخ ها نیز مورد استرداد قرار خواهد گرفت. 
اما باتوجه به ایجاد شرایط غیر عادی، این احتمال باید بررسی شود که آیا آنتونی استوکس بند خاصی 
را در قرارداد خود جای داده؟ در سال های گذشته بازیکنان و مربیان خارجی بندهایی را در قرارداد 
خود داشتند که در صورت بروز جنگ، مشکلات سیاسی و... حق فسخ دارند. حالا شاید به تمام این ها، 
یک بند جدایی در صورت وجود بیماری واگیردار هم اضافه شده باشد که در این صورت، جنجال زیادی 
و دید که  ماند  باید منتظر  از طرف دیگر،  پرسپولیس شکل خواهد گرفت. همچنین  باشگاه  پیرامون 
آنتونی استوکس چه تصمیمی خواهد گرفت. باشگاه پرسپولیس ادعا می کند که قرارداد سفت و سختی 
با مهاجم ایرلندی بسته اما نکته این است که حتی اگر این بازیکن به پرسپولیس غرامت بدهد و مقصر 

شناخته شود نیز این باشگاه ایرانی است که ضرر خواهد کرد.
یک نکته را نیز باید از جامعه هواداری در نظر گرفت و بازگو کرد. اکنون افراد بسیار زیادی هستند 
که در لحظه امضای قرارداد استوکس، از این خرید راضی بودند و کری می خواندند اما حالا با طرح نکاتی 
مثل این که نباید او را می خریدند، به نقد می پردازند! البته بدیهی است که حساب منتقدان جدی و 
منصف، از این طرفداران جداست. طرفدارانی که از همان ابتدا به تعلل در خرید مهاجم و سپس خرید 

بازیکنی با این سابقه اخلاقی، معترض بودند .
قرمزها استوکس را خریدند تا در نیم فصل دوم، به خط حمله این تیم کمک کند. به خصوص در 
مقطع کنونی که این تیم بازی های حساسی را پیش رو دارد. بنابراین هواداران پرسپولیس باید آرزو 
کنند که آنتونی به ایران برگردد اما وظیفه مدیران باشگاه پرسپولیس چیست؟ بی تردید اقدامات جدی 

و عملی؛ نخست برای بازگشت استوکس و در غیر این صورت برای دریافت غرامتِ دلاری.

جریمه باید خیلی بیشتر از 3-0 باشد
مجیدی: با طراحان ماجرای سپاهان-پرسپولیس برخورد کنید!

فرهاد مجیدی، سرمربی تیم فوتبال استقلال امروز در گفتگویی با وبسایت رسمی این باشگاه، از 
تصمیم مسئولان در برگزاری مسابقات با وجود شیوع کرونا انتقاد کرد.

مجیدی که قرار است تیمش این هفته برای دیدار مقابل گل گهر سیرجان به این شهر کویری 
به همراه آن وجود  این سفر و مخاطراتی که ممکن است  از  بازیکنان  سفر کند، مثل اعضای کادر و 
داشته باشد، دل نگران است. در عین حال او در لابلای صحبت هایش، بحثی مهم درباره دیدار سپاهان 
پرسپولیس را مطرح کرده که می تواند منجر به یک موج تازه در بین تیم های مدعی فوتبال ایران بشود.

متن کامل صحبت های فرهاد مجیدی را در ادامه می خوانید:
مگر ما ضد ویروس هستیم؟ 

تا  از دست بدهیم  از ما جان خودمان را  باید یکی  از تصمیم گیرنده ها پرسید که آیا حتما  باید 
آوردیم؟ ما ضد ویروس  راه  از سر  را  باشند؟ ما جانمان  بازیکنان و مربیان  به فکر سلامتی  مسؤولین 

هستیم؟! 
مگر لیگ ایتالیا لغو نشد؟ 

مگر بازیهای لیگ ایتالیا لغو نشده؟ آنها کمتر از ما به فکر بهداشت و سلامتی شان هستند؟ 
چرا باید جانمان را به خطر بیندازیم؟

فرودگاه ها، اتوبوس ها، هتل ها همگی پاک و ضد ویروس هستند که ما باید به خاطر چند بازی سفر 
کنیم و جانمان را به خطر بیندازیم؟ چرا موضوع به این سادگی را درک نمی کنند؟ ارزش جان انسان ها 
از فوتبال و لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا خیلی خیلی بیشتر است. به عنوان یک عضو از جامعه فوتبال 

می خواهم که به سلامتی بازیکنان و مربیان و داوران و سایر مسؤولان اهمیت بدهند. 
ترس باعث افزایش احتمال مصدومیت می شود 

با این حجم از نگرانی خانواده های بازیکنان نمی توان سفر کرد. با اضطراب و استرس و ترس به 
خاطر این ویروس حتی خطر مصدومیت بازیکنان بیشتر می شود. اینها بدیهیات پیش پا افتاده ای است 

که واقعا مشخص نیست چطور درنظر گرفته نمی شود؟!
همه تیم ها از بازی پرسپولیس- سپاهان متضرر شدند 

تیم های استقلال، تراکتور و شهرخودرو و سایر مدعیان از ماجراهای بازی سپاهان با پرسپولیس 
متضرر شدند. تمام مدعیان قهرمانی منتظر نتیجه این بازی بودند. باید با طراحان این اتفاق ها شدیدترین 
برخورد را کرد. اگر بازی تکرار شد که هیچ اما اگر رأی دیگری صادر شد، جریمه ها باید خیلی بیشتر 

از نتیجه یک بازی باشد.

خوشه طلایی به فکری رضایتنامه نداد
باشگاه خوشه طلایی برای حضور محمود فکری درتیم نساجی رضایتنامه ای صادر نکرده است. 
تیم خوشه طلایی برای صدور رضایتنامه محمود فکری به منظور حضور در تیم نساجی شرط و شروطی 
تعیین کرده است که در صورت عدم برآورده شدن این شرایط از این مربی به کمیته ی تعیین وضعیت 
تیم  نساجی سومین  تایید کرد.  را  این خبر  باشگاه خوشه طلایی  مالک  پرویزی  شکایت خواهد کرد. 
محمود فکری در فصل جاری به شمار می رود. او پیش از این در تیم های آلومینیوم اراک و خوشه 
طلایی حضور داشت.محمود فکری روز گذشته معارفه شد و قرار است در بازی با ماشین سازی روی 
نیمکت تیم نساجی بنشیند. البته باید به این نکته اشاره کرد؛ در صورت عدم صدور رضایتنامه محمود 
فکری از سوی باشگاه خوشه طلایی ممکن است مشکلاتی برای تیم نساجی هم درست شود. به این 
خاطر که کمیته تعیین وضعیت در تازه ترین آراء صادره باشگاه ها را هم در برخی از جابجایی ها مقصر 
دانسته است و احکامی را علیه آنها صادر کرد. جالب اینکه در یکی از پرونده ها به دلیل شکایت باشگاه 
نساجی؛ باشگاه شهر خودرو دو پنجره نقل و انتقالات آتی را از دست داد و دو بازیکن نیز به پرداخت 

بیش از ٧ میلیارد تومان در حق باشگاه نساجی محکوم شدند.

با انتخاب سه بازیکن در چهار دیدار اخیر؛
پستی که قلعه نویی را به دردسر انداخته است!

با توجه به مصدومیت شدید ولسیانی و از دست رفتن فصل برای او، حالا سرمربی سپاهان باید در 
فکر پیدا کردن زوج مناسب برای این بازیکن باشد. دیدار سپاهان برابر پرسپولیس برگزار نشد ولی طبق 
ترکیبی که امیر قلعه نویی در این مسابقه انتخاب کرده بود، خبری از شایان ملصح در قلب خط دفاعی 
نبود و سرمربی سپاهان ترجیح داده بود تا از محمدرضا مهدی زاده در پست دفاع آخر استفاده کند. قلعه 
نویی همچنین شایان مصلح را که در دو بازی برابر السد و العین در دفاع میانی بازی کرده بود را مقابل 
پرسپولیس به پست دفاع چپ انتقال داده بود تا نشان دهد با وجود بازیکنانی نظیر مهدی ترکمان و 
سعید آقایی همچنان سرمربی سپاهان حساب ویژه ای روی او باز کرده می کند.اما چالشی که حالا مهم 
ترین مسئله در اردوی سپاهان به شمار می رود، پیدا کردن زوج محمد طیبی است. سپاهان در نیم فصل 
اول و تا دیدار هفته سیزدهم برابر نساجی مازندران در این پست ولسیانی و عزت پورقاز را در اختیار 
با پارگی رباط صلیبی مواجه شد و مدافع  داشت ولی مدافع ترکمن سپاهان در همین دیدار بود که 
گرجستانی طلایی پوشان هم که با پورقاز زوجی استثنایی برای تیمشان درست کرده بودند، در پنجره 
زمستانی مصدوم شد و فصل را از دست داد تا حالا قلعه نویی مجبور به استفاده از دو بازیکن جدید در 
این پست حساس و حیاتی باشد.طیبی یکی از بهترین مدافعان لیگ در نیم فصل اول بود که سرمربی 
سپاهان معتقد است هنوز برای رسیدن به هماهنگی نیاز به زمان دارد؛ مسئله بعدی اما پیدا کردن زوج 
او است.با در نظر گرفتن ترکیبی که برای سپاهان در دیدار برابر پرسپولیس انتخاب شده بود، امیر قلعه 
نویی در ۴ دیدار اخیر از سه بازیکن مختلف که امید نورافکن، شایان مصلح و محمدرضا مهدی زاده 
بوده اند در پست دفاع میانی استفاده کرده است و همین موضوع به وضوح نشان می دهد که سرمربی 
سپاهان هنوز در این خصوص به جمع بندی و نتیجه گیری نرسیده و زوج دلخواهش را پیدا نکرده است.
سپاهان در دیدار بعدی خود باید روز پنج شنبه در ورزشگاه فولادشهر به مصاف ذوب آهن برود 
و باید ببینیم در این مسابقه آیا امیر قلعه نویی باز هم از محمدرضا مهدی زاده به عنوان زوج طیبی 

استفاده می کند یا ازمیان نورافکن و مصلح، دست به انتخاب خواهد زد؟

آیابازنشستههاازفوتبالکنارمیروند؟
پیام روشن سازمان بازرسی حکایت از عدم ورود 
قطعی بازنشسته ها به انتخابات فدراسیون فوتبال در 
اما به معنی  نایب رئیس دارد  یا  سمت های رئیس 

حذف آنها از معادلات پشت پرده انتخابات نیست.
خواسته یا ناخواسته بازنشسته های امروز فوتبال 
ارتباطات موجود رای  در سال های اخیر به واسطه 
خود  به  را  فدراسیون  این  مجمع  اعضای  از  برخی 
نزدیک کرده اند و حالا مدعی هستند که بخشی از 
آرای مجمع را در اختیار دارند. بعد از آنکه بازنشسته 
ها به صورت قطعی از انتخابات حذف شوند و حتی 
شانسی برای رسیدن به کرسی های نایب رئیسی هم 

پیدا نکنند بازی با مهره های مورد نظر خودشان را 
آغاز می کنند. در واقع پلن B  مورد نظر نزدیک شدن 
به گزینه هایی است که از ابتدا برای چنین موقعیتی 

ثبت نام کرده بودند!
همانطور که پیش از این هم گفته شده ظاهرا 
امضاهای سفیدی در ساختمان سئول ذخیره شده بود 
تا برای ورود مهره های نیابتی برخی از بازنشسته ها 
مورد استفاده قرار گیرد. با تکمیل امضاهای مورد نظر، 
گزینه هایی وارد میدان شده اند که شاید به تنهایی 
شانس چندانی برای رقابت با دانه درشت ها نداشته 
حفظ  ضامن  ها  بازنشسته  حذف  از  پس  اما  باشند 

قدرت آنها به شمار می روند. چهره های نه چندان 
مطرحی که موفق به کسب امضاهای لازم برای حضور 
در مجمع شدند حالا مهره های بازی بزرگ تر ها به 
شمار می روند.  در این موقعیت کاندیدای بازنشسته 
ای که خودش امکان شرکت در انتخابات را به عنوان 
رئیس یا نایب رئیس از دست داده از گزینه دیگری 
حمایت می کند که اتفاقا در بین هیات های فوتبال 

استان ها نیز ناشناخته نیست.
های  گزینه  به  نظر  مورد  آرای  انتقال  البته 
مثال  طور  به  بود.  نخواهد  آسان  چندان  جایگزین 
رئیس هیات فوتبال استانی که به یکی از کاندیداهای 

بازنشسته حاضر در انتخابات فوتبال قول حمایت داده 
بود شاید برای رای دادن به گزینه جایگزین توصیه 
انتخابات  در  که  معادلاتی  وجود  این  نباشد.با  پذیر 
آتی فوتبال شکل می گیرد پیچیده تر از همیشه به 
نظر می رسد و باز هم محور تمامی اتفاقات تلاش بی 
پایان مدیران بازنشسته ای است که در سال های اخیر 
فوتبال را به بدترین موقعیت و جایگاه ممکن رسانده 
اند اما همچنان برای حفظ قدرت به هر قیمتی تلاش 
می کنند و این بار علیرغم رد صلاحیت با حمایت از 
یک یا دو نامزد خاصی که از ابتدا با همین هدف وارد 

انتخابات شده اند به دنبال حفظ قدرت خواهند بود.
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